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Handläggare Till 
Elin Brattström 
Telefon: 08-508 033 79 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Svar på medborgarförslag om att sätta upp 
bommar vid Spånga IP 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på förslaget. 

 

 

Maria Häggblom Christina Heglert 

Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

 

Sammanfattning 

Det har inkommit ett medborgarförslag om den farliga 

trafiksituationen med mycket biltrafik på gång- och cykelvägen vid 

Spånga IP. Förvaltningen kommer att sätta upp bommar snarast. 

Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att sätta upp bommar på 

gång- och cykelvägen vid Spånga IP. Förslagslämnaren är förälder 

till barn som spelar fotboll vid Spånga IP och denna upplever 

trafiksituationen som mycket farlig. Det råder en ökande biltrafik på 

gångvägarna som leder till de nedre fotbollsplanerna. Enlig 

förslagslämnaren var det på 10 minuter ca 20 bilar som körde på 

gångvägarna vid IP.  

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts vid strategiska staben. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Stadsdelsnämnden är positiv till att medborgare använder 

medborgarförslag som ett sätt att påverka sin vardag och ge 

nämnden möjlighet att uppfylla önskemål från boende i stadsdelen 

när så är möjligt.  
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Förvaltningen kommer snarast att sätta upp bommar på gång- och 

cykelvägen som leder till Spånga IP. Bommarna kommer att 

placeras bortom familjecentralens ingång då deras infart är 

gångvägen och de får varuleveranser den vägen. Ansvarig 

tjänsteman har även haft telefonkontakt med förslagslämnaren.  

Bilagor 

1. Medborgarförslag om att sätta upp bommar vis Spånga IP 


